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wOJ. Mazow ieckie
PROTOKOL nr 53

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylo sie w dniu 27 wrzesnia 2013 roku

c

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski (lista obecnosci stanowi zalacznik Ill" 1 do protokolu;
nieobecny M. Jaroch).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja).

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawy rozne.

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Wiceprzewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 wykreslenie punktu 4. porzadku obrad ,
poniewaz trwa przygotowywanie materialow dla Komisji.

Wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie ww. wniosku.

Gloso"wanie
za przyjeciem wniosku - 3
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 1

Wniosek zostal przyjety.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Pkt 4. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

Analiza skargi na Dyrektora Szkoly Podstawowej Ill" 1 w Markach.
Skarga stanowi zalacznik Ill" 2 do protokolu Ill" 52 z dnia 11 wrzesnia 2013 roku.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze wplynely nastepujace dokumenty:
- plan dyzurow nauczycieli podczas przerw lekcyjnych,
- Protokol z Rady Pedagogicznej z dnia 23 .08.2013 roku ,
- notatka sluzbowa z dnia 6 marca 2013 roku,
- wyciag ze Statutu Szkoly,
- kopia podania pani Romany Nowak 0 zmniejszenie wymiaru czasu pracy do p61 etatu,
- zeszyt zielony i zeszyt czerwony - do wgladu,
Dokumenty stanowia zalacznik Ill" 2 do protokolu,

Pani Romana Nowak szczeg6lowo przedstawila kwestie zawarte w skardze i odniosla sie do
oswiadczenia Dyrektora Szkoly;
Nastepnie udzielila odpowiedzi na pytania radnych: Radoslawa Deca, Pawla Pniewskiego,
Dariusza Pietruchy.



c

c

Pan Krzysztof Tez Wicedyrektor Szkoly, kt6ry udzielil dodatkowych wyjasnien dotyczacych
kontroli Panstwowej Inspekcji Pracy.

Radny Dariusz Pietrucha zlozyl wniosek, zeby na najblizsze posiedzenie Komisji zostaly
zaproszone: pani Jolanta Laszczyk, pani Monika Skibowska, pan Slawomir Lagocki oraz
dostarczone zostaly dodatkowe dokumenty dotyczace relacji pracodawca - podwladny.

Pani Barbara Stefaniak, pracownik administracj i dodala, ze pani Krystyna Ambroziak
rowniez powinna bye zaproszona na posiedzenie Komisji.

Czlonkowie Komisji przychylili sie do tej propozycji.

Ustalono, ze kontynuacja rozpatrywania skargi odbedzie sie na nastepnyrn posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej w dniu 9 pazdziernika 2013 roku.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, ze wplynela rowniez skarga
pani Heleny Komorowskiej dotyczaca wycinki galezi na sasiedniej posesji.
Skarga rozpatrzona zostanie na nastepnym posiedzeniu Komisji na kt6re zaproszony zostanie
Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.

Ustalono, ze pismo mieszkancow ul. Uroczej dotyczace problem6w komunikacyjnych na tej
ulicy , jest wnioskiem do budzetu,
(pismo mieszkancow stanowi zalacznik ill 3 do protokolu).

Skarga pana J6zefa Krynskiego, nie wnosi nic nowego do sprawy, w zwiazku z tym Komisja
Rewizyjna podtrzymuje swoje stanowisko. .
(skarga stanowi zalacznik ill 4 do protokolu).

Przewodniczacy Komisji otrzymal poczta elektroniczna pismo pani Barbary Dorobek, kt6re
skierowane zostalo do Zakladu Uslug Kornunalnych i nie wplynelo do Komisji Rewizyjnej

Pkt 5. Sprawy r6zne.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, ze najblizsze posiedzenie
Komisji odbedzie sie w dniu 2 pazdziernika 2013 roku 0 godzinie 1330.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Pkt 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1720 Wiceprzewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

protokolowala


